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Deltagere:  Ansvar for dagsordenen: Anne Mikkelsen 

Tid: Tirsdag den 13/9 2016 kl. 18-20 

Eleverne kommer først 18.30 

Referent: Anne Krogshave 

Sted: Tårnborg Skole Forplejning: Lidt brød og ost 

Bilag: Brev fra uv.-minister (uddeles på mødet)  

Indbydelse til Børne- og Unge konference 12/11 

Ordstyrer: Heidi  

Afbud: Yasmin 9. klasse, Flemming. 

Lene er ikke med til punkt 1 

Mødeleder: Heidi 
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Dato 

16/8 2016  Ansvarlig 

1 

40 min. 

 

Punktet er uden elever 

Besøg af Niels Christian Jørgensen, teamleder for Ejendomsstrategi og 

Flemming Hansen, virksomhedsleder Specialcenter Vest, som vil fortælle os 

om, hvad en eventuel del af skolen til dagtilbud for handicap vil betyde for 

skolen samt om processer/forløb, beslutninger mm. 

Anne M x x  
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Referat Lene er ikke med til dette møde, da hun føler sig inhabil 

 

Generelt vil vi gerne som skole arbejde sammen med andre. Og vi vil gerne dele 

lokaler med andre. Vi ser dog mest mening i at få børnehave og/eller dagpleje ind i 

skolen 

  

Det er voksne udviklingshæmmede, som eventuelt vil komme til Tårnborg skole i 

dagtimerne, og det nuværende forslag arbejder med, at det skal ligge i bygningerne 

i nuværende indskoling.  

Det er et dagsenter, hvor det vil være mulighed for at bager, spil, lege, og lave 

sport.  

Et forslag til en mulig disposition, hvor tegninger blev fremvist 

 

Der er flg. bekymringer i bestyrelsen: 

 

- Risiko for at miste flere elever fra Tårnborg skole, da brugerne af 

dagcentret fylder meget i krop (utilsigtede bevægelser) og i lyde og 

utilregnelige udbrud. Børnene skal vi nok få til at leve side og side og evt. 

i sameksistens/samarbejde med dagtilbuddet, men forældrene i området vil 

måske være meget negative 

- Det er lige præcis hjertet af skolen, der pt. overvejes til eventuel brug. Men 

andre steder på skolen kan også komme i spil De områder ude og inde, 

som er vigtigt for skolen og omdrejningen om hele vores inklusion og 

samarbejde skole/SFO 

- Der er bekymret for, hvor meget indflydelse, skolen har i processen og for, 

at eventuelle aftaler og kompensationer undervejs bliver sparet væk 

 

  

Der blive lavet en plan for processer bliver bearbejdet. 

 

Vi vil gerne vide, hvem der beslutter hvad og hvornår 

 

Der skal etableres en styregruppe med skoleleder Anne Mikkelsen og en 

repræsentant fra skolebestyrelsen, som er med i udvalget, som vi gerne vil have styr 

på, hvem i øvrigt består af 

 

Tårnborg skole vil evt. få mulighed for at bygge nyt og eventuelt danne vores nye 

hjerte. 

 

Det der er en del af opgaven, at Tårnborg skole fortsat er en skole fra 0-9 kl. 

 

   

    

2 

10 min. 

(18.20-18.30) 

2. høringsrunde budget 2017 – 20 Anne M x x x 

Referat Skoleområdet skal ikke sparre lige så meget som først nævnt. 

Skolebestyrelsen kommer ikke med noget høringssvar. 

Anne M skriver at vi ikke har flere kommentar til et høringssvar 
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Velkomst til Christian fra elevrådet 

Yasmin kommer først næste gang 
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Referat Velkommen til Christian som går i 8 kl. Christian er næstformand, og Yasmin fra 9. 

kl. er formand for elevrådet. 
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15 min. 

(18.30-18.45) 

 

Evaluering af Go'daw-fest onsdag den 31/8, kl16 - 19 

 

Heidi  x ? 

Referat Fremragende fest. 

Der manglede kage.  

De store elever skal bage kage inden festen til næste år. 

Super god film, som er blevet lavet og lagt på Facebook, tak til Susanne for det 

flotte arbejde 

Anne M er imponeret over den indsats, der var fra både skolebestyrelsen og de 

ansatte på Tårnborg skole 

 

Der er 1089 kr. i overskud fra denne Go’daw fest. 

Benjamin Speedstalkeren kunne ikke komme alligevel. Skolebestyrelsen vil gerne 

donere gavekortene til SFO’en. Så kan SFO’en invitere til et Speedstalking 

show…. 

Birgitte har lagt et stort arbejde i sang og underholdning fra skolen. 

Skolebestyrelsen giver Birgitte vin flaskerne som var til overs fra festen. 

Der var en god stemning hos alle forældre ved arrangementet. 

Der var få børn/elever som ikke kom til arrangementet, vi formoder at det frem 

over vil blive færre og færre, som ikke kommer til go’daw festen, ved at involvere 

eleverne i flere arbejdsopgaver til dagene op til festen og til selve festen. 

 

 

    

5. 

10 min 

(18.45- 18.55) 

Eventuelt høringssvar til ”Forslag til ny visitationspraksis til 

specialundervisning og anden specialpædagogisk bistand samt 

dagbehandlingstilbud” 

Anne M x x x 

Referat Eleverne skal være i den almindelige skole så længe som muligt. 

Kompetence centeret kommer ud og hjælper i klasserne, så vi får et fælles sprog. 

Det er en meget konstruktivt arbejdsproces kompetence centeret yder. 

 

Skolebestyrelsen er freds og derfor kort høringssvar.  

    

6 

5 min. 

(18.55-19) 

 

Vilde Vulkaner 

 

 

Anne M x  x 

Referat Vi må ikke sende elever af sted til Vilde vulkaner, hvor der ikke er ansatte af sted. 

 

Anne M ringer til de forældre som har skrevet om VV til skoleleder Anne M 

 

    

7 

5 min. 

(19-19.05) 

Forsøg med karaktergivning i 7. klasse 

 

Nye regler i UUVejledningen/optagelse til videre uddannelser mv gør, at vi ønsker 

at lave et forsøg med karaktergivning i 7. klasse (i dette skoleår i første omgang) 

Anne M x x x 

Referat Der er 8 elever i 7 kl.  

Skolebestyrelsen har godkendt, at der bliver arbejdet med karaktergivning i 7 kl. 

som forsøg. Evaluering sidst på skoleåret 
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20 min. 

(19.05-19.25) 

Brobygning PR 

 

Info og input til PR i forhold til kommende 0. klasser (august 2017) 

Anne M 
Nini 

x x x 

Referat Anne M, Susanne og Nini har drøftet, hvordan vi kan få flere elever til Tårnborg 

skole. 

 

Der bliver lavet en pjece om Tårnborg skole, som kommer hjem til alle børnene fra 

børnehaven og i distriktet. 

 

Susanne laver en video om 0 kl. som bliver sat på Yoube og FB. 

 

I den forbindelse skal der laves en opdatering på foto sedlerne fra Tårnborg skole.  

 

Der er åben skole den 3/11 i skoletiden. 

Nini arbejder på at der er Åben hus for de nye 0.kl. 2017/2018 samme dag, fra om 

eftermiddagen. 
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10 min. 

(19.25-19.35) 

Åbent Hus 3/11 

 

Kort info og eventuelle tiltag fra bestyrelsen på dagen og/eller PR 

Anne M x x x 

Referat Nini, Camilla, Nina og Cæcilie skal involveres til dette arrangement.  

 

27. sep. i Kildebakken, hvor der er fyraftensmøde ½ time er afsat.  

 

Lene og evt. Lars fra bestyrelse delatger 

 

Anne K taler med Nina 

 

Måske Susanne kan nå at leve en video som kan komme med til dette møde. 
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5 min. 

(19.35-19.40) 

 

Ajourføring af skolebestyrelsens årshjul Heidi 

Anne M 
x x x 

Referat Udsættes til næste møde næste møde     

11 

15 min. 

(19.40-19.50) 

 

 

Meddelelser: 

 Bestyrelsen 

 Elevråd 

 Ledelse   

 Medarbejdere 

Heidi x   
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Referat Bestyrelsen 

 

Anne M har været til skolebestyrelsens 2 samling. Der skal arbejdes med temaer 

hen den næste periode på møderne. Lars fik forfald 

 

Ledelse  
 

Anne M har været til den årlige tilsyn af skolen. Der skal skrives videre på skolens 

mål, men godkendt 

 

Invitation til Børne-og Unge konference sendt ud til lørdag den 12. november 9-

15 2016. Comvell grand Park Korsør. (Morgenmad kl. 8.30). Vi samler 

tilmeldinger næste møde (frist 22/10) 

 

Ellen Nørby Trane: skolestartbrev uddelt til skolebestyrelsen. 

 

Anne M: 4-5 kl. skal lave teater i forsamlingshuser. 

 

Idrætsforeningen har svært ved at få det til at hænge sammen, så skolen (Anne M 

som minimum) deltager i et lokalprojekt med floorball.  
 

iPad er på vej til 0 kl. 

 

Elevrådet: Formand og næstformand skal snakke sammen med Anne M så snart, 

Jasmin er tilbage 

 

SFO:  

 

LEGO uge i sfo 

 

PA studerende Cæcilie er startet. Hun er super dygtig, og meget vellidt af børn og 

voksne. 

 

Skolen 

 

Emneuge 41 er på plads. De store avis. Stjernetema. De små butikker. Eleverne 

kan vælge ønsker hvilke butik, som de vil være i. 

Der er betaling til dagens ret, beskedent beløb.  

 

Skolebestyrelsen vil gerne give penge til emneuge projektet. 
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5 mim. 

19.50-19.55) 

Evaluering af forældremøder 

 

Lidt indtryk, som kan bruges i forhold til forældremøder næste år og evt. i det 

daglige arbejde 

Anne M  x  

Referat Udsat     

13 

2 min. 

(19.55-19.57) 

 Eventuelt: Heidi x ?  
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Referat Basket træning Valghold bliver ikke udvidet til mere, end der står i 

valgfagsoplægget 

Anne M følger op med Ungdomsskolen og baskettræneren (sammen med Lone) 

 

Udvidet samarbejde med virksomheder til det kommende emneuge. Forslag 

 

Løs en teoretisk problemstilling i en virksomhed. 

Musholm. 

P Justesen. 

 

4 kl. forældre møde. Ønske om Fodboldmål, til skolen 

Søge Nordea fonden til fodboldmål. Vi har ikke ressourcerne til at søge fonde. 

 

Produktionsskolen. Forslag til at de laver maling på asfalten….. 

 

    

14 

1 min. 

(19.57-19.58) 

Punkter til næste møde (den 11/10): 

 

Deling af skolens bygninger videre 

Økonomi 

Brobygning – PR og 3/11 

3/11 Åbent Hus  

Årshjulet og punkter her fra 

 

Heidi 

Anne M 
x   

Referat      

15 

2 min. 

(19.58-20) 

Lukket møde 

 

Uden elever 

Anne M x   

  


